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Puigcercós: «No la defensem»

El conseller de Governació, Joan Puigcercós, va dir que «el govern de Catalunya en cap moment ha
defensat en el seu Pla Nacional d'Infraestructures la necessitat d'aquesta interconnexió». Va afegir
que no hi ha «cap justificació» per fer aquest projecte, tot i que va reconèixer que és necessari
millorar el subministrament elèctric a les comarques gironines. «Hi ha un ocultisme absolut per part
de les administracions franceses i espanyoles sobre la necessitat d'aquesta infraestructura», va dir. I
va enviar un missatge al govern de l'Estat: «Els diners que s'han de destinar a ferrocarrils o a altres
infraestructures no es poden dedicar a pagar un negoci privat de Red Eléctrica».
D'altra banda, l'exconseller de Medi Ambient, Salvador Milà (ICV), va dir que la gent del Rosselló
té la clau per aturar la MAT «perquè el govern francès és molt més sensible al que digui el territori
mentre que a Madrid són prioritaris els interessos del Ministeri d'Indústria». Pel que fa a la postura
d'ICV dins el govern, sosté que la MAT no depèn de la decisió d'un partit minoritari sinó que cal que
aconsegueixi un ampli consens territorial. Finalment, el president de l'AMMAT, Francesc X. Quer,
va reclamar als polítics i consellers que ahir eren a Perpinyà que també assisteixin a la manifestació
de Girona.


